
Haarlem, 23 november 2016 
  
Betreft: Inspraak reactie VEBH, KHN afd. Haarlem, Haarlem Centraal en de 8 grote culturele 
instellingen 
  
  
Geacht college & betrokkenen, 
  
Namens  VEBH, KHN afd. Haarlem, Haarlem Centraal en de 8 grote culturele instellingen willen wij 
graag reageren op het nieuwe voorstel 'Moderniseren parkeren'.Vanwege onze bedrijfsvoering is het 
niet mogelijk persoonlijk aanwezig te zijn. 
  
Allereerst willen wij de heer van der  Zanden  bedanken voor de rol die hij heeft gespeeld in het 
aanzwengelen van de discussie  omtrent het eerste voorstel  'Moderniseren parkeren'. In eerste 
instantie hebben wij als vertegenwoordigers van het bedrijfsleven en culturele instellingen ons 
geschaard achter het plan 'van der  Zanden'. De kern van dit plan is  om waar mogelijk de problemen 
op te lossen waar deze ontstaan. Wij hebben een Addendum geschreven bij dit plan  met enkele  
suggesties en punten die voor ons van belang zijn.  
  
Wij zijn ons er terdege van bewust dat er naast het bedrijfsleven en culturele instellingen vele  
andere gebruikers zijn van de openbare ruimte en parkeergarages. Om tot een goede verdeling te 
komen dien je rekening te houden met alle betrokken partijen. Dit betekent ook dat ieder een beetje 
water  bij de wijn zal moeten doen om tot overeenstemming te komen.  
Naar onze mening heeft de gemeente  goed geluisterd naar alle kritieken, ideeën en aanbevelingen 
en deze ingepast in het nieuwe plan 'Moderniseren parkeren'.  Wij willen de  betrokken ambtenaren 
complimenteren met het geleverde stuk. 
  
Nieuwe inzichten en suggesties die door de gemeente zijn overgenomen maakt dat wij, als 
vertegenwoordigers van bedrijfsleven en culturele instellingen in Haarlem, nu kunnen instemmen 
met het plan dat door de gemeente wordt voorgelegd.  De punten die voor ons van belang zijn 
hebben gehoor gekregen:  betalen per minuut, betalen bij de ondernemer/parkeer app, geen horror 
tarief, dagkaart en nog enkele andere punten. Wij willen graag melden dat wij  erg content zijn  met 
het Stop & Shop idee. Deze oplossing  is een positieve ontwikkeling.  
  
Het standpunt vanuit de parkeervisie “bezoekers in de parkeergarages en bewoners op straat” 
kunnen wij ondersteunen zolang er  geen goede alternatieven voor bezoekers en bewoners zijn. 
(P&R en extra parkeergarages). 
  
Met vriendelijke groet,  
  
  
  
Falco Bloemendal  (voorzitter Koninklijke Horeca Nederland  afdeling Haarlem) 
Frans Baars (voorzitter Vereniging Eigenaren Binnenstad Haarlem) 
René Kint (voorzitter Haarlem Centraal)  
Maria Hansen ( namens de G8 culturele instellingen Haarlem) 


